

Public Notice:

The re-opening of the Golden Hawk Recreation Centre, Miramichi Valley Pool & Gym, Lindon Recreation Centre, Lord Beaverbrook Arena and Miramichi Civic Centre is set for this Saturday, October 3rd, 2020 under new Covid-19 Guidelines. These guidelines can be found at <https://www.miramichi.org/wp-content/uploads/2020/09/Public-Notice-on-Re-Opening-of-Recreation-Facilities.pdf>

Along with the re-opening of these facilities, the Miramichi Community Wellness & Recreation Department is pleased to offer a variety of programming options that meet the public health guidelines.

For more information on programs and facility schedules please visit us at <https://www.miramichi.org/whats-new/> , like our Facebook page at Miramichi Community Wellness & Recreation or contact us at 623-2300.

We would like to take this opportunity to thank the public for their patience and welcome them back to our facilities.

Avis public

La réouverture du centre de loisirs Golden Hawk, de la piscine et du gymnase de l'école Miramichi Valley High, du centre de loisirs Lindon, de l'aréna Lord Beaverbrook et du Civic Centre de Miramichi est prévue pour le samedi 3 octobre 2020. La reprise des activités s'amorcera selon les nouvelles lignes directrices relatives à la Covid-19, qui se trouvent à https://www.miramichi.org/wp-content/uploads/2020/09/Public-Notice-on-Re-Opening-of-Recreation-Facilities_FR.pdf

Outre de rouvrir ces installations, le Service du mieux-être communautaire et des loisirs de Miramichi est heureux d'offrir un grand choix d'activités qui sont conformes aux lignes directrices de santé publique.

Pour obtenir de plus amples renseignements sur les programmes et les horaires des établissements, veuillez visiter notre site Web à <https://www.miramichi.org/fr/activites-nouvelles-et-a-venir/>, cliquer sur l'icône J'aime de notre page Facebook ou appeler au 623-2300.

Nous profitons de l'occasion pour remercier la population de sa patience et lui dire notre bonheur de l'accueillir à nouveau dans nos établissements.